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Jaarverslag over 1932 door de 1ste Sekretaris.

Gelukkig mochten wij onze drie ereleden behouden;

het Bestuur had het genoegen, Mevrouw Weber—Van

Bosse ter gelegenheid van haar 80ste verjaardag schriftelik

geluk te wensen.

Helaas hebben wij ook melding te maken van het verlies

van een onzer corresponderende leden. In Oktober 1932

ontvingen wij n.1. het treurig bericht van het overlijden

van Prof. Dr K. Goebel te München, sedert 1921 correspon-

derend lid onzer Vereniging. Hierdoor is het aantal onzer

corresponderende leden tot 8 gedaald.

De samenstelling van het Bestuur onderging in zoverre

een wijziging, dat Mej. Dr A. Kleinhoonte als 2e secreta-

resse aftrad. In haar plaats werd Mej. Dr C. J. Buisman

verkozen. Veel dank is de Vereniging Mej. Kleinhoonte

verschuldigd voor het vele werk, door haar in haar functie

verricht.

Nu het ogenblik weer is aangebroken voor een overzicht

over de toestand en het werken der Nederlandsche Botanische

Vereniging, kunnen we in vele opzichten met voldoening

op het afgelopen Verenigingsjaar terugzien. Niettegen-

staande de algemene maatschappelike depressie, die ook

aan onze Vereniging wel niet geheel ongemerkt is voorbij-

gegaan, kunnen we toch gelukkig constateren, dat het

ledental nog vooruitgegaan is. Bij de aanvang van 1933

bedroeg het aantal gewone leden 461, dus 5 meer, dan

in het begin van het afgelopen jaar. De aanwinst van nieuwe

leden bedroeg 37. Daartegenover hebben wij het verlies

te betreuren van 5 leden, n.l. Dr H. E. Dolk, Dr H.

Hallier, W. W. Schipper, Dr A. R. Schouten, Dr J.
Valckenier Suringar, die ons door overlijden ontvielen.

Laten wij hunne nagedachtenis in ere houden.

Verder verloren we nog 27 leden, n.1. 25 doordat ze voor

het lidmaatschap bedankten, 2 door royement.
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De Commissie van Redactie voor het Recueil des travaux

botaniques néerlandais werd uitgebreid door toetreding van

Prof. Dr L. G. M. Baas Becking, krachtens artikel 24 der

Statuten; overigens bleef deze Commissie ongewijzigd,

evenals de Commissie voor de Phytopathologie, daar in

deze Commissiën geen der leden aan de beurt van af-

treden was.

Evenmin kwam er verandering in de Commissies van

Redactie voor het Nederlandsch Kruidkundig Archief,

voor de Bibliotheek en het Herbarium en in de Sub-

commissie voor het Zuiderzeeonderzoek, daar de aftredende

leden, n.1. in eerstgenoemde Commissie J. Heimans, en

in de beide andere Ir A. W. Kloos Jr herkozen werden.

Tot voorzitter van de Commissie voor het floristies onder-

zoek van Nederland werd Ir A. W. Kloos Jr verkozen ter

vervulling van de vacature, door het overlijden van

Dr L. Vuyck ontstaan. Daar de heer Kloos reeds lid was

van deze Commissie, moest ook zijn plaats weer worden

bezet, hetgeen geschiedde door de verkiezing van Prof.

Dr W. C. de Graaff.

In de Commissie voor de bescherming van de wilde

flora werd de door het overlijden van Dr L. Vüyck open-

gevallen plaats ingenomen door Ir J. L. van Soest, daartoe

verkozen. Verder onderging deze Commissie geen wijziging,
daar Ir A. W. Kloos Jr, die moest aftreden, werd herkozen.

De heer Kloos werd tevens aangewezen tot vertegen-

woordiger der Nederlandsche Botanische Vereniging in

de Nederlandse Commissie voor de Station Internationale

de Géobotanique Méditerranéenne et Alpine (SIGMA)

ter vervulling van de vacature- Vuyck.

In de loop van 1932 werden zes ledenvergaderingen

gehouden, n.1. de eerste, de zogenaamde jaarvergadering

op 31 Januarie te Amsterdam, de twede en derde resp.

op 30 April en 28 Mei te Utrecht, de vierde, de zogenaamde

zomervergadering, te Leiden op 2 Julie, de vijfde op
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29 Oktober te Utrecht en de laatste op 26 November te

Amsterdam. Door niet minder dan 19 sprekers werden,

op de convocatie aangekondigde, voordrachten gehouden;

voorwaar een welvoorzien wetenschappelik programma.

Bovendien werden er verscheiden belangrijke besluiten

genomenen maatregelen getroffen. Zo besloot de Vereniging

tot het verlenen van geldelike bijdragen aan de Vereniging

tot Behoud van Natuurmonumenten, om het aankopen

van Waalenburg op Texel en het Staalbergven bij Oisterwijk

mogelik te maken. Ook werd aan het Instituut voor het

Vegetatieonderzoek van Nederland (IV O N) een sub-

sidie toegestaan voor het afwerken van de plantenkaartjes,

en aan het Biologies Station te Wijster een jaarlikse subsidie

tot weder-opzeggens. Ook werd een bijdrage toegestaan

om het welslagen te bevorderen van het Congres van de

Internationale Vereniging voor Limnologie, dat van 5 tot

10 September plaats vond te Amsterdam.

Niet alleen echter werkte onze Vereniging mede tot het aan-

kopen van natuurreservaten, ook was zij actief, om schending

van floristies belangrijke terreinen te voorkomen. Het is

vooral de Commissie voor de bescherming van de wilde

flora, die hierin een belangrijke rol heeft vervuld; wij

zijn deze Commissie hiervoor bizondere dank verschuldigd.

Een belangrijk besluit werd genomen inzake onze beide

tijdschriften. In de vergadering van 30 April werd n.1.

vastgesteld, dat onze Vereniging voor taan zelf als uitgeefster

zal optreden en zelf de verkoop der tijdschriften in handen

zal houden. In verband daarmede werd het Bestuur

gemachtigd, met de firma J. H. de Bussy een nieuw contract

te sluiten betreffende het drukken.

Ook het ruilverkeer der tijdschriften werd opnieuw

geregeld, hetgeen tot een aanzienlike besparing leidde.

Als beginsel gold hierbij, dat een onzer tijdschriften, of

beide alleen worden gezonden, indien onze bibliotheek er

iets gelijkwaardigs in ruil voor terug ontvangt.
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Voor de bibliotheek werd een gedeelte van de boekerij

van wijlen Dr L. Vuyck aangekocht.

Voorts sloot onze Vereniging een overeenkomst met de

Nederlandsche Dierkundige Vereeniging, waarbij de Bota-

niese Vereniging zich tot wederopzeggens verbindt, aan de

Dierkundige Vereniging de som van ƒ250 per jaar te be-

talen, en de Dierkundige Vereniging aan de leden der

Botaniese Vereniging het recht verleent, voor wetenschap-

pelik onderzoek (echter niet voor het deelnemenaan elemen-

taire cursussen) gebruik te maken van het Zoölogies Station

te Den Helder, op dezelfde voet als de leden der Dier-

kundige Vereniging.

Een vroeger bestaan hebbende, doch sedert jaren in on-

bruik geraakte, maatregel werd weder in ere hersteld, t.w.

het uitschrijven van een Herbariumprijsvraag voor leerlingen

van Gymnasia en Hogere Burgerscholen. Met de regeling

hiervan werd een Commissie belast, bestaande uit de leden

P. Jansen, Ir A. W. Kloos Jr en W. H. Wachter.

De Zomervergadering verdient hier wel een bizondere

vermelding; deze vergadering had plaats op 2 Julie te

Leiden; onze Vereniging genoot daar de zeer gewaardeerde

gastvrijheid van het Botanies Laboratorium. De vele opge-

komen leden maakten tussen de morgen- en namiddag-

vergadering, waarin de huishoudelike en wetenschappelike

onderwerpen werden behandeld, van de geboden gelegenheid

gebruik, om onder leiding van de gastheer, Prof. Baas

Becking, de Hortus te bezichtigen met zijn histories merk-

waardige houtgewassen. Bovendien bestond er gelegenheid

tot bezichtiging van het proefveld van Dr Goethart en

Dr Goddijn, het Rijksherbarium en het Botanies Labora-

torium, in welk laatste, behalve verschillende instrumenten,

ook een zeer belangwekkend overzicht op het gebied van

de zoutflora en -fauna was tentoongesteld.

Behalve de gewone vergaderingen werden er ook nog

enige commissievergaderingen uitgeschreven; de Commissie
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voor het floristies onderzoek van Nederland belegde een

vergadering op 31 Maart en 28 Desember; de Commissie

voor de Phytopathologie op 30 April en 29 Oktober. Deze

vergaderingen waren voor alle leden der Vereniging toe-

gankelik en werden goed bezocht. Eerstgenoemde Com-

missie leidde in het laatst van Augustus een excursie in

de omgeving van Heusden. Ook werden door verschillende

leden, medewerkers van de Subcommissie voor het Zuider-

zeeonderzoek, excursies gemaakt in het Zuiderzeegebied.

Van verdere belangrijke bewijzen van een opgewekt leven

in de Nederlandse Botaniese Vereniging zal blijken uit de

jaarverslagen der verschillende Commissies. Allen, die hun

medewerking verleenden aan onderzoekingen, publicaties,

vergaderingen en excursies kunnen verzekerd zijn van de

grote erkentelikheid van de zijde onzer Vereniging.
Tot slot zij hier nog vermeld, dat de Nederlandse Bota-

niese Vereniging door de Voorzitter werd vertegenwoordigd

in het Algemeen Comité voor de Leeuwenhoekherdenking

en in een feestelike bijeenkomst van de Deutsche botanische

Gesellschaft.

De 1 ste Sekretaris,

Groningen, Januarie 1933. K. Zijlstra.


